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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
sa 25 (izvanredne) sjednice  Skupštine Istarske  ţupanije, odrţane 28.07.2011. godine  
(ĉetvrtak),  u Maloj koncertnoj  dvorani spomen doma u Pazinu. 
 

Sjednicu je  otvorio u  17,05 sati DINO KOZLEVAC , predsjednik Skupštine Istarske 
ţupanije (IDS-HNS-ZELENA STRANKA), koji je  sjednici i  predsjedavao. 

Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 
ţupanije, 

- Ţupana  Ivana Jakovĉića, 
- Zamjenike Ţupana , gospoĊu Vivianu Benusi i gospodina  Grubišića, 
- naĉelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
- resorne proĉelnike  ţupanijskih upravnih odjela Istarske ţupanije, 
- voditelje ţupanijskih  tijela , organizacija, gosti, koji su se  uredno najavili da 

prisustvuju sjednici,    
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 25. (izvanrednoj). sjednici 

Skupštine Istarske ţupanije, 
Zamolio je zamjenicu  tajnice  Skupštine Istarske  ţupanije, gospoĊu  

Melitu Ferenĉić, da izvrši prozivku vijećnika  radi utvrĊivanja kvoruma. 
 
MELITA FERENĈIĆ: (Vrši prozivku) 
 
 PRISUTNI – ODSUTNI 
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 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS    

2
2. 

 Furio Radin IDS – HNS  O 

3
3. 

 Mirjana Antonelić IDS – HNS   

4
4. 

 Drago Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kliĉković IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
12. 

 Eda Klapĉić IDS – HNS     

1
13. 

 SerĊo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 SerĊo Rigo IDS – HNS   

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS   

1
16. 

 Alida  Perkov IDS - HNS   

1
17. 

 Tamara Brussich IDS – HNS    

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljaĉić 

HSU – HSLS  

2
23. 

Ivica Mikulĉić HSU – HSLS   

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS    

2 Marino Roce HDZ – HSS   
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26. 

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS    

2
28. 

 Zvonimir Ĉoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS Odsutna (O) 

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP – ZELENI  

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP – ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP – ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI  

3
36. 

Tullio  Fernetich NEZAVISNI Odsutan (O)  

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI  

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  

4
40. 

Nenand  Ĉendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI   

 
 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
MELITA FERENĈIĆ,  zamjenica  tajnice  Struĉne  sluţbe za poslove  Skupštine Istarske 
ţupanije, 
IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika, , 
VALERIO DRANDIĆ, naĉelnik uprave Istarske ţupanije, 
SLAVICA BENĈIĆ KIRAC, proĉelnica Upravnog odjela za  proraĉun i financije Istarske  
ţupanije, 
BRANKO CURIĆ, proĉelnik   Upravnog odjela za  turizam Istarske  ţupanije, 
VLADIMIR TORBICA,  proĉelnik Upravnog odjela za kulturu Istarske  ţupanije,  
GROZDANA LOVREĈIĆ, proĉelnica Upravnog odjela za prostorno ureĊenje i gradnju 
Istarske ţupanije, 
PATRICIA SMOLJAN, proĉelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehniĉku kulturu 
Istarske  ţupanije, 
SONJA GROZIĆ – ŢIVOLIĆ,   proĉelnica Upravnog  odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske  ţupanije,  
MIODRAG  ĈERINA, proĉelnik Kabineta Ţupana Istarske  ţupanije, 
BORIS MILETIĆ, Gradonaĉelnik  Grada Pule. 
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Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrĊuje da je izvršenom  prozivkom  prisutno 36 od 
41 vijećnika, pa  Skupština moţe punovaţno  raspravljati i odluĉivati . 

 Na temelju  ĉlanka 58. Statuta  Istarske  ţupanije i ĉlanka  109. i  110. Poslovnika 
Skupštine Istarske  ţupanije, sazvao je  25. (izvanrednu) sjednicu Skupštine  Istarske  
ţupanije sa jednom toĉkom : 

 
1. Prijedlog Odluke  o davanju konaĉne suglasnosti  na Prijedlog Ugovora  o 

provedbi razvojnog programa «Brijuni rivijera» na lokacijama Pineta, 
Hidrobaza  i Otok Sv. Katarina – Monumneti  

 
Otvara raspravu  o predloţenom  dnevnom redu 

 Ţupan IVAN JAKOVĈIĆ,  predlaţe da se dnevni red  nadopuni s još jednom toĉkom -  
Prihvaćanje Sporazuma o  sufinanciranju izgradnje nove graĊevine Opće bolnice u Puli, i da 
ona  postane 1. toĉka  dnevnog  reda. 
 Vijećnik PLINIO CUCCURIN, smatra da je sjednica Ţupanijske skupštine sazvana 
protivno odredbama ĉlanka 109 i 110 Poslovnika Ţupanijske skupštine Istarske  ţupanije, pa 
predaje pisani zahtjev za autentiĉno tumaĉenje ĉlanka  109. st. 2 i ĉlanka 110. st 2 
Poslovnika ŢSIŢ. 
  

Predsjednik DINO KOZLEVAC, daje na glasanje  prijedlog Ţupana Ivana Jakovĉića 
da prva toĉka  bude - Prijedlog Odluke o  prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju  izgradnje  
nove graĊevine Opće bolnice u Puli, a da dosadašnja prva toĉka bude  druga  toĉka - 
Prijedlog Odluke  o davanju konaĉne suglasnosti  na Prijedlog Ugovora  o provedbi 
razvojnog programa «Brijuni rivijera» na lokacijama Pineta, Hidrobaza  i Otok Sv. Katarina – 
Monumneti , te nakon  glasanja utvrĊuje  da je  Skupština sa 27  glasova «ZA» bez  glasova 
«PROTIV» prihvatila prijedlog  Ţupana Ivana  Jakovĉića.  
 U nastavku referira se na  izlaganje vijećnika Plinia  Cucurina i  naglašava da je 
sjednica Skupštine sazvana  u skladu s Poslovnikom Ţupanijske skupštine Istarske  
ţupanije.  

Naglašava  da će zahtjev za autentiĉno tumaĉenje ĉlanka  109. st. 2 i ĉlanka 110. st 2 
Poslovnika ŢSIŢ  proslijediti Odboru za Statut, Poslovnik, lokalnu  i podruĉnu (regionalnu) 
samoupravu  Ţupanijske skupštine Istarske  ţupanije, koji će o zahtjevu zauzeti stav i o tome 
obavijestiti Skupštinu. 

 Pošto nigdje nije predviĊeno da Skupština mora zastati sa radom, ne zna se koliko 
Odboru treba vremena da raspravi i dade tumaĉenje,  predlaţe da Skupština nastavi rad. 
Odbor će  donijeti autentiĉno tumaĉenje, kome će se Skupština povinovati. 

Zatim stavlja  na glasanje  nadopunjeni dnevni red, te nakon glasanja utvrĊuje da je 
Skupština sa 27 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV», utvrdila  slijedeći   

 
   D N E V N I R E D : 
 
1. Prijedlog Odluke o  prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju  izgradnje  nove 

graĊevine Opće bolnice u Puli 
  
2. Prijedlog Odluke  o davanju konaĉne suglasnosti  na Prijedlog Ugovora  o 

provedbi razvojnog programa «Brijuni rivijera» na lokacijama Pineta, Hidrobaza  i 
Otok Sv. Katarina –Monumenti  

  
AD – 1 PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU SPORAZUMA 
             O SUFINANCIRANJU IZGRADNJE NOVE GRAĐEVINE 
             OPĈE BOLNICE U PULI 

 
Uvodno obrazloţenje je dao Ţupan IVAN JAKOVĈIĆ. 

  U  raspravu u ime klubova vijećnika  sudjelovali su :TEDI CHIAVALON, u ime Kluba  
vijećnika  IDS-a, PLINIO  CUCCURIN, u ime  Kluba  Nezavisnih  vijećnika, koji je zatraţio  
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stanku  u trajanju od  10  minuta, budući da su vijećnici  tek dobili materijal, kako bi Klub 
Nezavisnih  vijećnika zauzeo stav  o toj  toĉki dnevnog reda.  
 I vijećnik  TEDI  CHIAVALON je zatraţio  stanku u ime Kluba  vijećnika  IDS-a, ali 
smatra da je dovoljna stanka od  5 minuta. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, odreĊuje  stanku od  10 minuta da bi  se Klub  
Nezavisnih  vijećnika i Klub vijećnika IDS-a mogli izvršiti  konsultacije. 
  

       -  STANKA OD  17,35 DO 17,57 SATI – 
 
U  nastavku  sjednice   vijećnica  MAJA ŠARIĆ, predsjednica Odbora za Statut, 

Poslovnik, lokalnu i podruĉnu (regionalnu) samoupravu, izvijestila je  Skupštinu da je  
Odbora za Statut, Poslovnik, lokalnu i podruĉnu (regionalnu)  samoupravu, odrţao svoju 
sjednicu i donio slijedeći  ZAKLJUĈAK : 
 1.Sukladno ĉlanku 109. Poslovnika jedino je  predsjednik Skupštine pozvan da 
ocjenjuje posebno vaţne razloge za sazivanje izvanredne sjednice Skupštine. Sukladno 
tome, Odbor za Statut, Poslovnik i lokalnu i podruĉnu (regionalnu) samoupravu smatra da su 
ĉlanci  109. i 110. Poslovnika jasni, te da je procedura za sazivanje današnje  izvanredne 
sjednice  u skladu s Poslovnikom Ţupanijske skupštine  Istarske  ţupanije. 

2. Odbor  stoga utvrĊuje  da, sukladno ĉlanku 98. Poslovnika Ţupanijske skupštine, 
da prijedlog za davanje autentiĉnog tumaĉenja ĉlanka 109. i 110. Poslovnika nije  osnovan.   
 Zatim je  nastavljena  rasprava za  klubove  vijećnika u kojoj je sudjelovao : DINO 
KOZLEVAC, u ime Kluba vijećnika  SDP-a – ZELENA STRANKA. 

U pojedinaĉnoj  raspravi sudjelovali su : PLINIO  CUCCURIN, MARINO ROCE, IVICA 
MIKULĈIĆ, ZDENKO PLIŠKO, EVELINA BIASIOL-BRKLJAĈIĆ, MARIN GRGETA, AHMED  
MAKOTA, JOSIP ANTON RUPNIK, IVAN JAKOVĈIĆ. 

Predsjednik DINO KOZLOVAC, zakljuĉuje raspravu i  daje na glasanje  Odluku o 
prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju izgradnje nove graĊevine  Opće bolnice  u Puli, te 
nakon glasanja utvrĊuje da je Skupština  sa 27 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŢANIH»  glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
                     o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju izgradnje 
                                   nove građevine  Opće bolnice  u Puli 
 
       I 

Prihvaća se Sporazum o  sufinanciranju  izgradnje nove  graĊevine  Opće bolnice u 
Puli, Klasa  550-01/04-01/1, Urbroj  2163/1-02/1-11-81 potpisan u Umagu , 28. srpnja  2011. 
godine od  strane Vlade  Republike Hrvatske , zastupane po predsjednici Vlade  Jadranke 
Kosor, Istarske  ţupanije , zastupane po  Ţupanu  Ivanu Jakovĉiću, te Opće bolnice  Pula, 
zastupane  po  ravnatelju  Lemsu Jerinu. 
 
      II 

Zaduţuje se  Ţupan Istarske  ţupanije  da u  suradnji s nadleţnim  upravnim  tijelima  
poduzme sve potrebne  aktivnosti vezane za  pripremu  operativnih dokumenata i provedbu 
odredbi predmetnog  Sporazuma, te ih uputi nadleţnim  tijelima na suglasnost. 
 
      III 
Sporazum o sufinanciranju  izgradnje nove  graĊevine Opće bolnice  u Puli  sastavni je  dio 
ove Odluke. 
      IV 

Ova Odluka  stupa na snagu  danom objave  u «Sluţbenim  novinama Istarske  
ţupanije» 
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 AD – 2 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU KONAĈNE 
                       SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG UGOVORA O 
                       PROVEDBI RAZVOJNOG PROGAMA BRIJUNI 
                       RIVIJERA NA  LOKACIJAMA PINETA, HIDROBAZA, 
                       OTOK SV. KATARINA – MONUMENTI 
 
 Uvodno obrazloţenje za ovu toĉku je dao u ime  predlagaĉa Ţupan Ivan Jakovĉić.  
 U raspravi u ime klubova vijećnika  sudjelovali su : PLINIO  CUCCURIN, u ime Kluba 
Nezavisnih  vijećnika, koji ujedno podnosi amandmane o Prijedlogu  ugovora o provedbi  
razvojnog programa «Brijuni  rivijera» na lokacijama Pineta, Hidrobaza i Otok Sv. Katarina – 
Monumenti  sa komentarima, ukupno  12 amandmana , kako  slijedi : 
   
 «Amandman 1. 

Odnosi se na ĉlanak 75. Poslovnika. 
 Naime, u  ĉlanku  75. Poslovnika stoj : 
 «Zahtjevu se prilaţe prijedlog  akta i obrazloţenje koje se sastoji od pravne osnove , 
ocjene stanja i osnovnih pitanja  koja se trebaju urediti aktom , te rokovi izvršenja , posljedice 
koje će  se  donošenjem  akta proisteći, kao i potrebna  sredstva za  provoĊenje akta».  
 Po ĉlanku 88.  Poslovnika: «odluĉivanju  će se pristupiti ako se provoĊenjem  
predloţenog akta ne stvaraju nove  materijalne obveze za IŢ, odnosno  ako Skupština utvrdi  
da su  osigurana  financijska  sredstva za izvršenje  takvih obveza u skladu sa zakonom».  

Sada kada gledamo materijale koje smo mi dobili nema  toga. Nema niti  potrebna 
materijalna  sredstva, da li su potrebna ili nisu potrebna, pa sve do toga sa rokovima 
izvršenja itd.. 

Sukladno  tome  predlaţem da se odgodi odluĉivanje o ovoj toĉki dnevnog reda, jer 
nije  kao takav akt podoban za odluĉivanje, jer nije sastavljen u skladu  sa Poslovnikom.   
 Amandman 2. 
 Konstatacija  da s ovim predloţenim izmjenama Ugovora imamo  16 neformuliranih  
ĉlanaka koji su  ĉista preformulacija, mnemotehniĉke  naravi.  Znaĉi, ništa u suštini se nije 
promijenilo. Ima ukupno 13 dopunjenih i izmijenjenih  ĉlanaka. Uglavnom u manjem  obimu 
od kojih su najznaĉajniji, ja ću samo reći koji su  najznaĉajniji, da ne ispadne da samo 
kritiziram, da malo i pohvalim.   
  Ĉlanak 3., stavak 3, po kojem će se na pojedinim  lokacijama osigurati neometan  
pristup  pomorskom dobru ĉime je usvojen naš  prijedlog o pravu prolaza kojeg  smo dali  na 
zadnjoj sjednici Skupštine Istarske ţupanije.   
 Ĉlanak 7. kojim se mijenja trajanje prava graĊenja  sa 50  na  66 godina – ĉime je  
usvojen prijedlog  Ţupana, da se investitorima da  mogućnost  da ostvare nešto  veću zaradu 
. 
 Ĉlanak 9. stav 3  kojim  urbanistiĉko arhitektonski  koncept  ponuditelja  će posluţiti  
kao idejna podloga za izradu UP i DP, djelomiĉno je usvojen  naš prijedlog kojeg smo mi 
predlagali na zadnjoj sjenice  Skupštine Istarske  ţupanije. 
 U ĉlanku  11. stavak  11  po kojem Povjerenstvo po  slobodnoj ocjeni odreĊuje 
najniţu  poĉetku naknadu  ĉime nije usvojen  naš prijedlog  da najniţa poĉetna naknada 
bude ona koja je odreĊena po  Zakonu o turistiĉkom zemljištu.  
 Ĉlanak  21 po kojem se  unosi odredba o plaćanju ugovorne kazne  i za neispunjenje 
nenovĉanih obveza  po  ĉemu je usvojena naša primjedba, naš prijedlog,  da se  i za tekuće 
odrţavanje, ukoliko se  ne odrţavaju objekti do kraja isteka roka graĊenja da se plaća 
ugovorna kazna.  
 To su stvari koje smatramo  da su dobre koje su unijete u  izmijenjenom tekstu 
Ugovora,  kao takve je nešto što je na tragu onoga što smo mi predlagali u  našim 
prijedlozima na  zadnjoj sjednici Skupštine Istarske  ţupanije. MeĊutim, predlaţemo dodatno 
još  9  amandmana.    
 Amandman 3. 
 Predlaţemo  da se u  ĉlanku  4. zamjeni  stavak  1. alineja a) sa alinejom  b) tako da  
JLS donesu prije UP i DP, a tek nakon toga  da se raspiše natjeĉaj 
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 Amandman 4. 
 U ĉlanku  4.iza  stavka  4. razvidno je  da tek  nakon zakljuĉenja ugovora  sa 
najboljim  ponuditeljem će se odreĊivati  sadrţaj i opseg  prava  na pojedinoj nekretnini 
(zakup, graĊenje  i sl.), pa se  predlaţu  preformulacije cjelovite   sukladno amandmanu  3.   
 Amandman 5 

Ĉlanak  11. i 13. OdreĊivanje   poĉetnih cijena.  
Unutra je odreĊeno da Povjerenstvo, nota bene, ima 9 ĉlanova, 5 imenuje Vlada, po 

jednoga imenuje svaki  grad, odnosno  svaka općina i  ţupanija i to Povjerenstvo odreĊuje 
minimalnu poĉetnu cijenu za  nadmetanje.   . 
 Mi smatramo da je takva odredba suprotna pravilima trţišnog  natjecanja zato što 
dovodi u nejednak poloţaj poduzetnike koji obavljaju istu djelatnost. Imamo turistiĉka 
poduzeća koja  se natjeĉu za dobivanje koncesija i za  zemljište, koje zemljište je odreĊeno 
Pravilnikom, odnosno Zakonom o turistiĉkom zemljištu koliko  će se plaćati poĉetna cijena 
koja je. Ovdje poĉetna cijena se odreĊuje po  slobodnoj ocjeni. Mi smatramo  da se tu 
dovode poduzetnici u  nejednak poloţaj. Praksa i Agencija za zaštitu  trţišnog  natjecanja u 
sluĉaju Marine  Veruda  u odnosu na  druge  marine  i u  sluĉaju Vodovoda, koji su  
propisivali  razluĉite cijene, pokazuju da je ova odredba upitna sa zakonitosti  sa naslova  
trţišnog natjecanja. 
 Amandman 6. 

Ĉlanak  15 . alineja  14. 
 Ako  se natjeĉaj raspisuje prije  donošenja  UP i DP (ĉlanak 4.) nemoguće je  da javni  
natjeĉaj  sadrţi poĉetnu naknadu  za osnovano pravo  graĊenja i sluţnosti te  poĉetni iznos  
zakupnine, jer po  ĉlanku  3. st.1 toĉka  3 stoji  da  u  trenutku  sklapanja  ovog Ugovora ( a 
prije donošenja UPU, i u toku  raspisivanja  natjecanja)  ne moţe se odrediti što će se graditi 
na pojedinoj  graĊevnoj  ĉestici, odnosno na koji naĉin  će se raspolagati pojedinom  
nekretninom  u vlasništvu ugovornih  strana ( opterećivanjem  s pravom  graĊenja  ili 
sluţnosti  ili davanjem  u zakup. 
 Znaĉi, jednostavno je neprovediva odredba oko natjeĉaja. Zato predlaţemo  da se  
izbriše ta alineja.  
 Amandman 7. 
 Ĉlanak 16. stav 4 alineja  1 i 2. 
 Isto kao i amandman 6. Nemogućnost  same provedbe. 
 I još imamo  4 amandmana . 
 Amandman 8. 
 Predlaţe se da se  iza  ĉlanka  23. dodaju novi  ĉlanak 23.a. 
 Da se konstatira  da investitor plaća komunalni  doprinos  sukladno vaţećim 
propisima, jer to  se iz Ugovora  da u jednom danom momentu tumaĉiti drukĉije. 
 Amandman 9. 
 Predlaţe se  iza ĉlanka  23. novi ĉlanak 23. b. 
 Investitor je u obvezi prednost po jednakim uvjetima  dati  poduzetnicima – 
izvoĊaĉima sa  podruĉja  Istarske  ţupanije.   
 Amandman 10. 
 Predlaţe se  iza  ĉlanka  23. novi ĉlanak  23. c. 
 Investitor je duţan  JLS omogućiti uvid u plan i potrebe zapošljavanja   te osigurati  
prednost pri  jednakim  uvjetima  za lokalno stanovništvo na svim razinama. 
 Amandman 11. 
 Predlaţe se iza ĉlanka  23. novi  ĉlanak 23. d. 
 Investitor je  duţan uz  ponudu dostaviti i studiju  odrţivosti objekta s obzirom na 
lokalno  stanovništvo 
 Amandman 12. 
 Predlaţe se  iza ĉlanka 23. novi  ĉlanak  23 e : 
 Brijuni rivijera duţna je   javno iznijeti  procijenjene prihode s naslova  zakupa, prava 
graĊenja, komunalnog doprinos  koji će ostvariti «Brijuni rivijera», te procjenu utjecaja  na 
okoliš i lokalno  stanovništvo.  
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 Mi smo  si dali truda analizirati Ugovor, dati prijedloge kako bi on  mogao biti 
sadrţajniji i bolji. 
 Svjesni smo  ĉinjenice da na kraju  ćete sve te amandmane odbiti i da će se prihvatiti 
što predlaţete, to  nam je sve jasno, ali neka  ostane zapisano  da   procedura nije poštivana 
u samoj ovoj toĉki dnevnog reda, a kamo li u sazivu  Ţupanijske skupštine. I neka ostane 
zapisano da postoje amandmani  za koje smatram da je  interes Istarske  ţupanije  bio takav  
da nije  štetio interesu  RH, da su oni  kao takve prihvatili te primjedbe, već su to amandmani 
koji su istovjetni ili sliĉni onima koje smo dali na prethodnoj  raspravi, a u materijalima, 
ponavljam,  nismo dobili obrazloţenje zašto se to nije prihvatilo. Nismo dobili pisano 
obrazloţenje». 
  

U  nastavku  u  raspravi  sudjeluju : TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-a, 
DINO KOZLEVAC, u ime Kluba vijećnika  SDP-ZELENA STRANKA, MARINO ROCE , u ime 
Kluba vijećnika  HDZ-HSS, JOSIP ANTON RUPNIK , koji je podnio  slijedeće  Amandmani  
na Ugovor  o provedbi  razvojnog programa «Brijuni rivijera» 

1. Amandman 
U ĉlanku  3. pod  toĉkom  2. u drugom redu, predlaţe da se briše namjena  pod 

oznakom  «b) mješovitu  izgradnju» 
2. Amandman 
U  ĉlanku 7. predlaţe   da se izmjeni  brojka  66 godina  i vrati  na  prvo predloţeni rok  

od  50  godina.   
3.Amandan 
Pravo  graĊenja mora ostati u kompetenciji  lokalne samouprave, jer lokalna 

samouprava bi  trebala ubirati naknadu za pravo  graĊenja  za svoju zemlju , jer ona je 
ustavno obvezna  rješavati  komunalije na svom podruĉju. Ako se to ne ostvari, cijeli projekt  
je  veliki promašaj. Iz  navedenog razloga potrebno je brisati  u ĉlanku 4 podtoĉke  4.c i d. 

4.Amandan 
 Ĉlanak  12. predlaţemo da se briše, jer traţimo,  da se naknadom  koja proizlazi  iz 
prava  graĊenja  mora raspolagati lokalna zajednica. 
 5. Amandman 
 U ĉlanku  13. predlaţemo  dvije  varijante za broj  ĉlanova  Povjerenstva. 
 a) broj  ĉlanova, da bude  10 i da se pravovaljane  odluke  donose  većinom, 
 b) broj  ĉlanova  da ostane  9, ali pravovaljane odluke  se donose  dvotrećinskom  
većinom.  
     Amandman 6 
 U  ĉlanku  14.  pod  toĉkom  5 odrediti  pored najkraćeg roka, odrediti i  najduţi  rok 
od  120 ili  150  dana. 
 Amandman 7 
 U predloţenim nazivima i  kriterijima, nema  vrednovanja, jer je ono kljuĉno  kod  
odobravanja  i  rangiranja  kod prioriteta. 
 Amandman 8 
 U ĉlanku  19 . u drugom redu potrebno  brojku  66 zamijeniti  s brojkom  50. 
 Na kraju  ĉlanka  potrebno ugraditi toĉku  6. u kojoj  će kako  mogućnost  prestanka 
prava  graĊenja  biti ugraĊeno «ako se ne poštuje prostorno-planska  dokumentacija  lokalne  
samouprave ( gradovi i općine). 
 9. Amandman 
 U ĉlanku  22. je  potrebno pod rednim brojem  2 izbrisati, jer je nedopustivo  u 
ugovoru  koja je  veoma krupna stavka  i veoma delikatna,  ugraĊuje klauzula,  da će se 
takva  krupna stavka  rješavati  putem EU. Ovako nešto ugraditi  u ugovor  je  neĉija  suluda 
ideja  i namjerna  obmana  graĊana, da će se tako veliki  trošak netko drugi  platiti, a ne oni. 
 
 Zatim u pojedinaĉnoj raspravi sudjeluju : NEVIA POROPAT, poslovniĉka primjedba, 
VLADO IVETIĆ,  TEDI CHIAVALON, replika, MARIN GRGETA, ZDENKO PLIŠKO, 
MIRJANA ANTONELIĆ, MARINO ROCE, ispravak krivog navoda, IVICA MIKULĈIĆ, 
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EVELINA BIASIOL BRKLJAĈIĆ, ALEN ROSANDA, IVO UCCIO MILETIĆ, odustao od 
rasprave, ALIDA PERKOV, IVAN JAKOVĈIĆ. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, utvrĊuje  da Nezavisni vijećnici ne traţe glasanje  o  
svojim amandmanima, a da vijećnik Josip Anton Rupnik  traţi  glasanje o svojim  
amandmanima, pa pojedinaĉno stavlja  na glasanje njegove  amandmane  od  1.  do   9 , s 
tim  da AMANDMAN pod brojem 7 nije amandman, te nakon glasanja  utvrĊuje da 
amandmani nisu prihvaćeni, jer nisu dobili potreban broj glasova. (Za amandmane je glasao 
samo vijećnik Josip Anton Rupnik).  
 Potom stavlja na glasanje  Odluku o davanju  konaĉne suglasnosti na Prijedlog  
Ugovora o  provedbi razvojnog programa «Brijuni rivijera» na lokacijama  Pineta, Hidrobaza i 
Otok Sv. Katarina – Monumenti, te nakon glasanja utvrĊuje da je  Skupština sa 22 glasova  
«ZA», 9  glasova  «PROTIV» i   1 »SUZDRŢANIM»  glasom, donijela  
 
     O D L U K U 
 
o davanju  konaĉne suglasnosti na Prijedlog  Ugovora o  provedbi razvojnog programa 
«Brijuni rivijera» na lokacijama  Pineta, Hidrobaza i Otok Sv. Katarina – Monumenti 
      I 
Daje  se konaĉna suglasnost  na  Prijedlog  Ugovora o  provedbi razvojnog programa 
«Brijuni rivijera» na lokacijama  Pineta, Hidrobaza i Otok Sv. Katarina – Monumenti. 
      II 
Ovlašćuje se Ţupan Istarske ţupanije da s Vladom Republike  potpiše Ugovor iz  toĉke  1. 
ove odluke. 
      III 
 Ova odluka  stupa  na snagu danom  objave u  «Sluţbenim novinama Istarske ţupanije». 
 
 Ovime je dnevni red iscrpljen. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zakljuĉuje  25 (izvanrednu) sjednicu  Ţupanijske 
skupštine Istarske  ţupanije.  
 Sjednica je zakljuĉena u  20,00 sati.  
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK  VODIO :                         PREDSJEDNIK SIŢ: 
  

Ivan Klarić      Dino Kozlevac 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


